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هدف ما پررنگ کردن نقش فرهنگ 
در امور ورزش دانشگاه آزاد است

عضوهیاتمدیرهمدعی۷ابهامدرقراردادکارگزارقبلیشد

مدیر مستعفی نسخه کارگزار جدید 
استقلال را می پیچد؟

دادگاهقدوسهفتهآیندهبرگزارمیشود

نگرانی 4 میلیون یورویی سامان 

جلسه هیات مدیره استقلال سه شنبه گذشته برگزار شد که 

مهم ترین رخداد آن استعفای تکراری کامران منزوی بود که 

این بار گویا قرار است برای همیشه این عضو قدیمی باشگاه 

استقلال از این تیم جدا شده و بالاخره اصرار خود درخصوص 

استعفایش را به کرسی بنشاند، هرچند حواشی دیگری هم 

در حاشیه این جلسه به وقوع پیوست که یکی از آنها انتقاد 

خلیل زاده به سعادتمند درخصوص نحوه پرداخت دستمزد 

دیاباته بود با این محوریت که چرا با وجود آنکه مدیر برنامه های 

شیخ یک هفته دیگر به باشگاه استقلال برای تسویه حساب 

زمـــان داده اما این امر هنوز به صورت کامل انجام نشـــده و 

همچنان بازیکن آفریقایی اســـتقلال با وجود تامین مالی 

صورت گرفته، از این باشگاه طلبکار است.

با همه این تفاســـیر اما مهم ترین نکته ای که در این جلسه 

به چشـــم آمد و بیشتر زمان اعضا را گرفت مربوط می شد به 

بحث کارگزار جدید و تهدیدها و فرصت های امضای قرارداد 

با این کارگزار. این درحالی است که در این جلسه هیات مدیره 

استقلال نیز تکلیف امضای یک عضو هیات مدیره برای تایید 

کارگزار جدید مشخص نشد.

در قرارداد با کارگزار جدید تنها جای امضای کامران منزوی 

به عنوان نایب رئیس هیات مدیره خالی است و این موضوع 

ارتباطی به دیگر اعضای هیات مدیره ندارد و با توجه به قوانین 

تا زمانی که منزوی ایـــن قرارداد را امضا نکند جنبه قانونی 

نخواهد داشت و در آینده برای آبی ها دردسرساز می شود.

 استعفایی که پذیرفته نمی شود!

نکته مهم این اســـت که کارگزار جدید تنها با امضای احمد 

سعادتمند، حاضر به همکاری شده و حتی شنیده می شود 

10 درصد قرارداد را نیز به باشـــگاه استقلال پرداخت کرده 

است، اما طبق اساسنامه باشگاه استقلال، باید یک نفر از 

اعضای هیات مدیره نیز پای برگه قرارداد را امضا می کرد. این 

درحالی است که منزوی برای چندمین بار استعفای خود را 

تقدیم کرده و مشخص نیست که وزارت ورزش با چه اصراری 

همچنان استعفای او را نمی پذیرد و چه بسا عدم امضای عضو 

مستعفی هیات مدیره باشگاه استقلال مانع از قانونی شدن 

کارگزار جدید آبی ها شود.

 عضو هیات مدیره: ۷ ابهام در قرارداد قبلی 

وجود دارد

عقـــد قراداد با کارگزار جدید ابهاماتی درباره کارگزار قبلی را 

به وجود آورده و این نگرانی وجود دارد که یک شکایت دیگر 

در راه باشد. یکی از اعضای هیات مدیره اما به »فرهیختگان« 

گفت نگرانی بابت فسخ قرارداد با کارگزار قبلی وجود ندارد 

چـــون این کارگزار در برخی از امـــور کوتاهی کرده و به طور 

مشخص ۷ ابهام در قرارداد با این کارگزار وجود دارد و همین 

موضوع و ابهامات می تواند موانعی جدی برای ادامه همکاری 

با آنها تلقی شود.

البته این عضو هیات مدیره اســـتقلال تمایلی برای صحبت 

درخصوص عدم همکاری منزوی با سایر اعضا درباره امضای 

قرارداد با کارگزاری جدید نداشته ولی این طور که پیداست 

شـــاید اگر یک بار دیگر با اســـتعفای منزوی موافقت نشود 

کارگزار جدید استقلال که اتفاقا دست به جیب شده و بخشی 

از قرارداد را هم پرداخت کرده، نتواند به همکاری ادامه دهد 

تا یک بار دیگر آبی پوشان به خانه اول برگردند.

این درحالی است که استقلالی ها درخصوص ابهامات موجود 

در قرارداد با کارگزار قبلی به اندازه ای مطمئن هســـتند که 

اعلام کردند این کارگزار نمی تواند برایشان مشکل ساز شده 

چون به واسطه برخی کوتاهی ها این استقلال است که در 

این قرارداد دست بالا را دارد و می تواند حتی کار را به سازمان 

بازرسی بکشاند.

دردسر پرسپولیس برای پیدا کردن حریف تدارکاتی، درفشی فر هم تجهیز می شود

ود قال قهرمانی را بکنید توصیه یحیی به شاگردانش: ز

داســـتان انتقال نافرجام ســـامان قدوس به هوئسکا و محرومیت و 

جریمـــه نقدی این ملی پـــوش ایرانی به مراحـــل پایانی خود 

نزدیک شـــده و هفته 

آینده دادگاه حکمیت 

ورزش)CAS(  دربـــاره 

فرجام خواهی قدوس و 

باشـــگاه استرشوندس سوئد تشکیل 

خواهد شـــد. ســـایت »فوتبالز کانال« سوئد در 

گزارشـــی از روند این پرونده نوشت: »تابستان گذشته بود که 

فیفا اعلام کرد سامان قدوس 4ماه از حضور در تمامی مسابقات 

فوتبال محروم شده و تیم سابقش، استرشوندس نیز از دو 

پنجره نقل وانتقالاتی محروم شده است. مدتی بعد اعلام 

شد او و استرشوندس باید جریمه ای 4میلیون یورویی 

نیز به هوئسکا پرداخت کنند. باشگاه اسپانیایی 

مدارکی دراختیار داشت که ثابت می کرد قدوس 

پیش از پیوستن به آمیان فرانسه با آنها به توافق 

رســـیده و بر همین اســـاس فیفا نیز به سود 

هوئسکا رای داد. قدوس پس از آن تصمیم 

گرفت محرومیتش را سپری کند اما به جریمه 

نقـــدی اعتراض کرد و این پرونده به دادگاه 

بین المللی حکمیت ورزش رفت تا حکم نهایی دراین باره صادر شود.

پیش از این CAS محرومیت نقل وانتقالات استرشوندس را لغو کرده بود 

و به آنها اجازه داد بازیکنان موردنظر خود را به خدمت بگیرند. مدت ها 

بود که از سرنوشت این پرونده خبری منتشر نمی شد و حالا CAS روز 

رســـیدگی به آن را اعلام کرده و قرار است 25 ماه می )دوشنبه آینده( 

این دادگاه برگزار شـــود. البته هنوز معلوم نشـــده رای در چه تاریخی 

منتشر می شود.«

 قدوس: به زودی همه چیز تمام می شود

باشگاه استرشوندس هنوز واکنشی به این خبر نشان نداده اما پیش 

از این اعلام کرده بود در پرونده قدوس متحمل ضررهای زیادی شده 

اســـت. قدوس نیز در گفت وگویی که پیش از این با ما انجام داده بود 

درباره اینکه آیا کسی را در این باشگاه مقصر این اتفاق می داند، گفت: 

»افراد زیادی در این پرونده دخیل بودند. می شـــد از راهی بسیار بهتر 

مشـــکل را حل کرد اما به زودی همه چیز به پایان می رسد. وقتی این 

داستان به پایان رسید بهتر می توان درباره اینکه چه کسی کار درست 

را انجام داده و چه کسی اشتباه کرده، قضاوت کرد.«

 فاصله یک میلیون یورویی

ظاهرا در آن زمان قدوس با باشگاه اسپانیایی قراردادی داخلی امضا 

کرده اســـت اما وقتی باشگاه ســـوئدی از این ماجرا مطلع می شود 

خواستار بازگشت او به سوئد می شود و این یعنی اینکه خود قدوس 

خواستار این انتقال بوده است. در حکم فیفا هم به این موضوع اشاره 

شده که وقتی استرشوندس از قرارداد قدوس با هوئسکا باخبر شده 

او را به سوئد فراخوانده و به او گفته قراردادی که امضا کرده اعتباری 

ندارد و به او اجازه داده نمی شود به این تیم اسپانیایی برود. در ادامه 

آنها گفته اند تنها به شـــرطی به ایـــن ملی پوش ایرانی اجازه جدایی 

می دهند که باشـــگاه بعدی اش را خودشان مشخص کنند. با این 

حال به نظر می رســـد اتفاقات دیگری نیز در این میان افتاده که در 

لغو این انتقال موثر بوده است. براساس حکمی که فیفا صادر کرده، 

ظاهرا توافقی رسمی بین دو باشگاه استرشوندس و هوئسکا وجود 

نداشته اســـت اما ایمیلی وجود دارد که مدیران باشگاه سوئدی به 

باشگاه اسپانیایی اعلام کرده اند با فروش قدوس به قیمت سه میلیون 

یورو موافق هســـتند. براساس شواهد ظاهرا هوئسکا با پیشنهادی 

ســـه میلیون یوریی خواستار خرید قدوس بوده و این انتقال درحال 

نهایی شدن بوده که پیشنهاد 4 میلیون یورویی آمیان فرانسه باعث 

می شود اضاع به گونه ای دیگر پیش رفته و نظر استرشوندس عوض 

شود. ازسوی دیگر گفته می شود توافقی که قدوس با هوئسکا داشته 

برای حضور در تست پزشکی باشگاه بوده اما درنهایت این اتفاق به 

محرومیت و جریمه او منجر شد.

  گزارش

دادگاهقدوسهفتهآیندهبرگزارمیشود

نگرانی 4 میلیون یورویی سامان  سیامک خاجی
  روزنامه نگار

سعادتمند فیش حقوقی اش را 

منتشر کرد
پس از حرف وحدیث های به وجودآمده درباره حقوق دریافتی مدیران 

اســـتقلال در سال های گذشته تا امروز، احمد سعادتمند، مدیرعامل 

اســـتقلال رقم دریافتی خود از این باشـــگاه را در صفحه شخصی اش 

منتشـــر کرد. ســـعادتمند با انتشـــار تصویری از حقوق 13میلیون و 

500هزار تومانی اش در باشـــگاه استقلال خبر داد. در این بین نکته 

جالب توجه آن است که مدیرعامل باشگاه استقلال کل حقوق دریافتی 

خود را به حساب باشگاه بازگردانده است.

محرومیت سنگین در انتظار تراکتور؟
کوین کنستانت، هافبک گینه ای سابق باشگاه میلان ایتالیا، در نیم فصل 

ســـال گذشته با عقد قراردادی به طور رســـمی به باشگاه تراکتور تبریز 

پیوست، اما تنها پس از چند روز و بدون انجام حتی یک بازی، قرارداد این 

بازیکن به دلیل مشکلات قلبی فسخ شد. پس از این اتفاق کنستانت که 

پیش از انجام تست های پزشکی در اتفاقی عجیب قرارداد رسمی با باشگاه 

تراکتور امضا کرده بود، از این باشگاه به فیفا شکایت کرد و در بهمن ماه 

سال گذشته حکم سنگین 820 هزار دلاری علیه باشگاه تراکتور گرفت. 

برهمین اساس مدیران باشگاه تبریزی در مواجهه با این رای، درخواست 

گراند رای )اصل حکم( را از فیفا کردند که در اوایل فروردین ماه سال جاری 

اصل رای کنستانت نیز به باشگاه تراکتور ابلاغ و تنها 45 روز به این باشگاه 

برای پرداخت بدهی این بازیکن گینه ای فرصت داده شد. با پایان فرصت 

45 روزه باشـــگاه تراکتور در تاریخ 24 اردیبهشت ماه، شایعاتی پیرامون 

بسته شدن ســـه پنجره نقل وانتقالاتی باشگاه تراکتور به دلیل شکایت 

کنستانت مطرح شد که این شایعه ازسوی یکی از مدیران باشگاه تراکتور 

در گفت و گو با تسنیم رد و اعلام شد پرونده این بازیکن در زمان قانونی به 

دادگاه عالی ورزش )CAS( ارجاع داده شده است.

خلیل زاده: در لیگ پلی استیشن هم 

قهرمان می شویم!
شـــجاع خلیل زاده، مدافع تیم فوتبال پرســـپولیس دیروز پس از اتجام 

تست های کرونا در جمع خبرنگاران درباره مطرح شدن برگزاری لیگ برتر 

فوتبال به شـــیوه پلی استیشـــنی تصریح کرد: »اگر لیگ پلی استیشن 

بگذارند هم قهرمان می شویم. امیدوارم چنین لیگی برگزار کنند.« مدافع 

پرســـپولیس درباره پشت سر گذاشتن قرنطینه خانگی خاطرنشان کرد: 

»خیلی خیلی سخت گذشت و هیچ چیزی نبود. حوصله ما سر رفته بود 

و امیدوارم این شـــرایط تمام شود. امیدوارم همان طور که اعضای جامعه 

به کارهای خود بازگشـــتند، فوتبالی ها هم برگردند و مردم لذت ببرند.« 

خلیـــل زاده درباره اینکه برخی ها می گفتند فقط پرســـپولیس به دنبال 

ادامه لیگ است، بیان کرد: »سلامتی همه برای ما مهم است، اما درآمد 

ما از فوتبال است. نکته دیگر اینکه اگر تیم های دیگر جای ما بودند، این 

را می گفتند؟ خیر. آنها هم می گفتند بازی ها برگزار شـــود. قهرمانی ما 

قطعی نیست، اما امیدوارم بهترین نتایج را بگیریم و پوکر قهرمانی کنیم.«

»فرهیختگان«گزارشمیدهد؛عضوهیاتمدیرهمدعی۷ابهامدرقراردادکارگزارقبلیشد

مدیر مستعفی نسخه کارگزار جدید استقلال را می پیچد؟

محمدرضا حاجی عبدالرزاق
روزنامه نگار
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